
Protokół Nr 13
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej

Rady Miasta Zgierza z dnia 14 maja 2025 r.

Posiedzenie prowadził K. Karasiński przewodniczący Komisji.

I część posiedzenia odbyła się w Schronisku i Hotelu dla bezdomnych 
zwierząt JASIONKA. 

Obecnych 9 członków komisji (wszyscy obecni).

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Uwagi do porządku obrad.
3. Wizytacja w Schronisku i Hotelu dla bezdomnych zwierząt Jasionka.
4. Informacja Prezydenta Miasta Zgierza na temat infrastruktury ścieżek 
rowerowych, ilość istniejących kilometrów oraz plany i założenia budowy i 
lokalizacji nowych w latach 2025 - 2028.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał i zarządzeń dekretowanych do Komisji.
6. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji.
7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
8. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia.
9. Wolne wnioski.
10. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia

Przewodniczący komisji K. Karasiński otworzył posiedzenie Komisji.

Ad. 2 Uwagi do porządku obrad

Brak uwag.

Ad. 3  Wizytacja w Schronisku i Hotelu dla bezdomnych zwierząt
Jasionka

Przewodniczący komisji K. Karasiński powiedział, że jest delegacja sześciu 
radnych, która weszłaby na teren schroniska. Zapytał, czy jest taka wola i 
możliwość, zgodnie z piątkowymi ustaleniami, aby te osoby przeszły po 
boksach, w których znajdują się zgierskie zwierzęta. Nadmienił, że 
następnie wszyscy przeszliby do pomieszczeń technicznych, lekarskich.
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Mecenas A. Kozerski powiedział, że zostali poinformowani przez Zastępcę 
Prezydenta o wizytacji komisji. Dodał, że wizytację mogą przeprowadzić 
Prezydent oraz upoważnieni pracownicy, w umowie wpisana jest Naczelnik
Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa A. Sobierajska, natomiast radni 
nie mają prawa kontrolować podmiotów prywatnych. Nadmienił, że 
komisja zorganizowała posiedzenie bez zapytania właściciela o zgodę.

Przewodniczący komisji K. Karasiński powiedział, że było wystosowane 
odpowiednie pismo do właściciela.

Mecenas A. Kozerski powiedział, że dostali pismo od Zastępcy Prezydenta 
o wizytacji ze wskazaniem dnia i godziny. Dodał, że właściciel zgadza się 
na wizytację upoważnionych do tego osób, czyli Pana Prezydenta oraz Pani
Naczelnik, pozostałe osoby mogą przejść dookoła. 

Przewodniczący komisji K. Karasiński powiedział, że w piątek 9 maja 2025
r. przyjechał z Zastępcą Prezydenta do właścicieli schroniska, aby ustalić 
możliwość wizytacji. Dodał, że zostały ustalone zasady, iż jest zgoda, aby 
wybrana grupa radnych przeszła przez boksy, gdzie znajdują się zwierzęta
z terenu miasta Zgierza, a następnie cała grupa będzie mogła przejść 
przez pomieszczenia techniczne i medyczne. Dodał, że właściciele mieli 
poinstruować o obostrzeniach jakie obowiązują w schronisku. Podkreślił, 
że nie było sformułowania, że radni nie zostaną wpuszczeni na teren 
schroniska, gdzie przebywają zwierzęta ze Zgierza. 

Mecenas A. Kozerski powtórzył, że właściciel zgadza się na wizytację 
uprawnionych osób, radni nie mogą sobie przypisywać kontroli podmiotów
prywatnych. Poprosił, aby radni wskazali przepis, który uprawnia ich do 
takiej kontroli. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak potwierdził słowa Przewodniczącego 
komisji, dotyczące piątkowego spotkania ustalającego zasady i szczegóły 
wizyty, na którą radni wyrazili chęć. Dodał, że było ustalone, że 
maksymalnie sześć osób będzie mogło wejść do części, gdzie znajdują się 
zgierskie zwierzęta. Dodał, że miał być pokazany pokój adopcyjny, gabinet
lekarski. Nadmienił, że wysyłał zaproszenie również do Powiatowego 
Lekarza Weterynarii, którego odpowiedź radni otrzymali. Dodał, że w 
odpowiedzi było napisane, iż 17 kwietnia schronisko było kontrolowane i 
nie stwierdzono żadnych uchybień. Poprosił, aby uszanować piątkowe 
ustalenia i tą wizytę, na którą się zgodzili właściciele przeprowadzić z 
ustalonym harmonogramem. Wspomniał, że po piątkowej wizycie nie ma 
żadnych uwag, co do prowadzenia schroniska i zaopiekowania zgierskich 
zwierząt i chciałby, aby radni wyjechali stąd z takim samym 
przeświadczeniem. 

Wywiązała się dyskusja. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że zawnioskuje o 
natychmiastowe rozwiązanie tej umowy.

Przewodniczący komisji K. Karasiński ponowił pytanie, czy jest możliwość, 
aby na teren schroniska weszło sześciu radnych z Prezydentem i Panią 
Naczelnik, zgodnie z ustaleniami. 

Mecenas A. Kozerski powiedział, że od pół roku właściciel jest nękany w 
mediach zarzutami, że zwierzęta są przekarmiane. Dodał, że usłyszał taki 
zarzut od radnego Ł. Frątczaka. Powiedział, że to jest kolejna próba 
nękania prywatnego przedsiębiorcy. Dodał, że propozycja właściciela jest 
następująca, na teren schroniska mogą wejść Zastępca Prezydenta, 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa oraz Przewodniczący 
komisji. Dodał, że nie zgadzają się na pewno na wejście dwóch osób 
radnego Frątczaka oraz radnego Jagielskiego. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że nie żadnej możliwości, 
aby dyskryminować radnego. 

Wywiązała się dyskusja. 

Radna E. Krzewina nadmieniła, że kilka lat temu komisja odbyła taką 
wizytację w schronisku i nie było żadnego problemu. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak ponownie zaapelował do właściciela, aby 
wywiązał się z tego, co zostało ustalone w piątek. 

Przewodniczący komisji K. Karasiński zaproponował, aby weszły 2 grupy 
po 3 osoby. 

Właściciel Schroniska i Hotelu dla bezdomnych zwierząt Jasionka P. 
Skupiński powiedział, że taka propozycja z ich ust nie padła. Zaprosił do 
wejścia Prezydenta, Panią Naczelnik oraz Przewodniczącego komisji. 
Dodał, że do grupy może dołączyć radna E. Gaca.

Wywiązała się dyskusja. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak oraz Przewodniczący komisji K. Karasiński 
powiedzieli, że zostali wpuszczeni na teren schroniska w piątek i nie ma 
sensu, aby ponownie tam wchodzili. 

Przewodniczący komisji K. Karasiński powiedział, że nie można 
dyskryminować żadnych radnych. Ogłosił chwilę przerwy. 

Przewodniczący komisji K. Karasiński wznowił obrady po przerwie. 
Powiedział, że po ustaleniach z właścicielem, mecenasem i panią doktor 
wyrazili oni zgodę na wizytację tylko trzech osób, jeśli chodzi o radnych z 
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wyłączeniem wskazanych wcześniej dwóch radnych. Dodał, że zostanie 
wystosowane zaproszenie do właściciela schroniska na II część 
posiedzenia Komisji  Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Ogłosił 
przerwę do dnia 26 maja do godziny 16:00. 
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